
Protokoll fört vid styrelsemöte 2023-10-09 

Närvarande: Lennart Johansson-Ax, Lars-Åke Lundh,  
Lena Clementson, Joakim Zetterqvist, Pär Karlsson och 
Bertil Källman   
 

Anm. förh.: Lotten Linde, Fredrik Helgesson och  
Herman Kilsäter. 
 

1) Lennart förklarade styrelsemötet öppnat. 

 

2) Dagordningen godkändes. 

 

3) Till sekreterare valdes Pär Karlsson 

 

4) Till justeringsman valdes Bertil Källman. 

 

5) Valberedningen 

Ingen från valberedningen är närvara för rapportering av läget. Det har varit helt tyst sedan 

Lars-Åke skickade en lista med förslag på namn till valberedningen direkt efter förra 

styrelsemötet. Ett litet bekymmer om vi inte har några namn till årsmötet om en knapp 

månad. Lars-Åke nämnde Bengt Mattson när han skickade listan till valberedningen. 

Lena rapporterar att hon pratat lite lätt med Martin Waubert som med lite diskussioner 

kanske är en kandidat till ordförande.  

 

Beslutas att: 

Jocke Z pratar med Bengt Mattsson. 

Lennart eller Lars-Åke kontaktar valberedningen för att undersöka läget. 

 

6) Föregående protokoll 

Sponsormöte – Detta tas upp direkt när vädret tillåter till våren. 

Mötesplan – Ett extra möte i november behövs för att gå igenom bokslut, budget mm inför 

kallelse till årsmötet som måste gå ut SENAST 14 dagar innan mötet. 

 

7) Ekonomi, öppna punkter.  

Kassören ej närvarande men ekonomiska läget gicks igenom. Till nästa möte måste bokslut 

och budget vara klart samt att revisorerna får till sig ekonomi och protokoll. 

 

Beslutas att: 

På nästa styrelsemöte (sista innan årsmöte) fastställa en budget och bokslut att delge på 

årsmötet. 

 

8) Blekinge Seglarförbund 

Lennart rapporterar att det finns en plan på att under 2025 slå ihop seglarförbunden.  

Detta så att Blekinge, Skåne och östra Småland skulle bli ett seglarförbund. 

Blekinge SF har i dagsläget ca 200 000kr i kassan som vid sammanslagning går in i totala 

verksamheten. Förbundet har därför en fundering på om man på något sätt kan fördela ut 

pengarna till Blekinges klubbar för att de inte skall ”försvinna”. 

Det är viktigt att någon sitter med och ”bevakar vårt intresse” under perioden för 

sammanslagning diskuteras. 

 



Lennart sitter kvar vid behov MEN ser helst att någon annan från klubben sitter med i 

styrelsen i stället. Lennart föreslår att ha med en punkt på vårt årsmöte om detta. 

Blekinge seglarförbund har sitt årsmöte i Karlskrona SS klubbstuga den 30 november,  

kl. 19.00. Det är fritt för alla som vill att närvara men man ser helst att föranmälan görs. 

Lennart har Blekinge SF:s stadgar 

  

Beslutas att: 

Lennart skickar ut Blekinge Seglarförbunds stadgar till styrelsen. 

Lennart sätter upp en punkt under övrig information – Blekinge Seglarförbund 2025 –  

på årsmötet 

 

9) Årsmöte 

Genomförs som planerat den 22 november kl. 18.00 

Joel Prahl bjuds in som föreläsare (ca 45min).  

Program – 1. Joel Prahls föreläsning, 2. Ungdomar, 3. Prisutdelning 4. Årsmöte. 

Lokal – Jocke Z kollar om IFK-gården är ledig. Bättre med en lite större lokal om det 

kommer många. Alternativet är vår klubbstuga om IFK är bokad. 

Lena föreslår att vi skall bjuda in ungdomarna som vart med i klubbkampen för att visa 

uppskattning att vi fått ungdomsverksamhet. Styrelsen tycker det är ett mycket bra förslag. 

Lennart föreslår att man kan ge dem biobiljetter. 

 

Beslutas att: 

Jocke Z bokar IFK-gården. 

Lennart tar fram en dagordning 

Lotten skriver verksamhetsberättelse 

Fredrik tar fram bokslut och budget 

Fredrik lämnar bokslut till revisorerna  

Lars-Åke skriver en verksamhetsplan 

Pär och Lena tar fram priser för kappseglingarna 

Pär och Herman köper in två biobiljetter till varje ungdom som vart med i klubbkampen 

Pär och Herman bjuder speciellt in ungdomarna enligt ovan till årsmötet 

 

 

10) Sektionerna 

 

a/ Kappsegling:  

Inget att rapportera. 

 

b/ Junior, nybörjare: 

Inget att rapportera 

Lennart meddelar att pengar från klubbkampen kommer betalas ut till klubben inom kort 

 

c/ RC-båtar: 

Har använts en del under säsongen. En av båtarna kör åt styrbord när man styr åt babord. 

Lennart och Bertil kontrollerar vad som är fel och åtgärdar. 

 

d/ Utbildning: 

Lars-Åke rapporterar om att det är en digital kurs i SRC (VHF) på gång.  

Bra om vi skickar ut ett informationsbrev om detta. 

Vuxenseglarskola. Plan behöver sättas för nästa år. 



Lennart lyfter en idé om att ha en kurs enbart riktad till kvinnor/ tjejer. 

Ett bra förslag tycker styrelsen och den frågan får vi jobba vidare med. Det hänger på 

instruktörer. Lennart menar att man kanske kan nyttja instruktörer från sommarlägret  

på Tjärö? Detta får undersökas. 

Angående återträffar för vuxenseglarskoler även från tidigare år får detta göras till våren. 

 

Beslutas att: 

Pär skickar ut infobrev om SRC-kursen 

 

e/ Fastighet: 

Arbetsdag genomförs den 21/10 Kl. 10.00 som beslutats tidigare. 

Denna dag behöver båtar tas upp (606:or och motorbåtar) 

Allmän uppsnyggning runt stugan. Möbler ställs in mm. 

Allmän uppstädning inne i stugan. 

Bojar från kappseglingarna behöver tas in. 

Ribben – Startmotorn är dålig. Lennart kan ta ner den till Sölvesborg. 

Det är dags att söka investeringsbidrag från kommunen om vi har något vi avser söka. 

 

Beslutas att: 

Lennart tar med startmotorn till Ribbens motor till Sölvesborg för att se om man kan laga 

den. 

Lennart med hjälp kör in båtarna i Strömma när de är upptagna. 

Jocke kollar vad det skulle kosta med utbygge av bojboden för att ev. söka bidrag och 

söker ihop med Pär om anledning finns. 

 

f/ Trivsel: 

Lena föreslår ett glöggmingel den 26 november. Detta då julskyltning och allmänt julstök 

inte kört i gång än. 

Lena föreslår också at starta upp en vinterverksamhet (till en början söndagar) där man 

seglar RC-båt och därefter har ett samkväm inne i klubbstugan. 

Detta för att ha någon verksamhet när all segling är slut. Kanske kan aktivera en del nya 

såväl som gamla som vill hitta på något. Om sen intresset blir stort kan man även dra i 

gång onsdagseftermiddagar. 

 

Beslutas att: 

Lena arrangerar ett glöggmingel söndagen den 26 november från 12.00 till ca. 16.00 

Vi startar upp en RC-verksamhet söndagen den 29 oktober kl. 13.00. 

 

11) Övriga frågor 

 

Stugan i vinter: 

Som det ser ut nu så verkar det inte bli några dyra el-kostnader i vinter. 

Jocke menar att så länge det går kan vi hålla öppet och hålla ca 13-15grader i stugan och 

sen öka när det finns behov vid möte mm. 

 

Beslutas att: 

Tills vidare hålla klubbstugan öppen även vintertid. 

 

 

 



Räddningsbåt 

Önskemål har kommit in från Jimmy Bremberg från bryggföreningen att förvärva vår 

räddningsbåt. 

 

Beslutas att: 

Segelsällskapet INTE avyttrar den för tillfället. 

Detta då det finns behov vintertid att komma åt RC-båtar och dylikt 

 

Nycklar 

Pär har kontrollerat nyckellistan mot medlemsregistret och märkt upp vilka som skall 

strykas. 

 

Beslutas att: 

Lennart mailar Filippa listan och ber henne ta bort de som inte är medlemmar längre. 

 

Ribben 

Då Ribben inte är i det bästa skick samt onödigt stor funderar klubben på att sälja denna. 

Vi behöver dock kolla vad det finns för alternativ. 

 

Beslutas att: 

Pär kontrollerar möjligheterna till att söka bidrag till en ny ”Ribb” från SSF samt 

kommunen 

 

Båtråd 

Den 19 oktober genomförs ett nytt Båtråd kl. 17.00. Denna gång på Rådhuset. 

 

Beslutas att: 

Jocke Z medverkar 

 

Projektor 

Den befintliga projektorn i klubbstugan är i väldigt dåligt skick. Skulle behövas en ny. 

 

Beslutas att: 

Lennart kollar om vi kan få sponsring på en ny 

 

 

12) Avslutning 

Lennart avslutar mötet, och tackar för visat intresse.  

 

 

 

_________________________________ ________________________________ 

Ordförande Lennart Johansson-Ax  Sekreterare Pär Karlsson 

 

_________________________________ 

Justeras Bertil Källman 


